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ZÁPISNICA 
z 1. zasadnutia Dopravnej komisie pri Zastupiteľstve Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 25. 1. 2010 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Schválenie „Rokovacieho poriadku“ 
3. Voľba podpredsedu Dopravnej komisie 
4. Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho 

kraja na zasadnutí, ktoré sa bude konať 8. februára 2010 
a) Bod č. 5 Zásady tvorby rozpočtu, rozpočtových opatrení a pravidiel rozpočtového 

hospodárenia Košického samosprávneho kraja  
b) Bod č. 6 Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2010 - 2012  
c) Bod č. 7 Návrh VZN KSK o podmienkach poskytovania soc. služieb a spôsobe 

určenia úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za soc. služby 
v zariadeniach sociálnych služieb a v zariadeniach vykonávajúcich opatrenia 
sociálnej ochrany detí a sociálnej kurately v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK  

d) Bod č. 8 Návrh VZN KSK o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v zriaďovateľskej 
pôsobnosti KSK a zriaďovateľom neštátnych základných umeleckých škôl, 
neštátnych jazykových škôl a neštátnych školských zariadení 

e) Bod č. 14 Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja na I. polrok 2010 

f) Bod č. 21 Návrh na zmenu a doplnenie uznesenia Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja č. 727/2009 z 24. 8. 2009 o založení spoločnosti „ORID“, 
s.r.o., nezávislého organizátora regionálnej integrovanej dopravy v časti A. bod 1 a 
3 a v časti B a C 

5. Rôzne 
6. Záver zasadnutia 
 
 
K bodu č. 1 
Otvorenie 
 
Vyjadrenie: 

Rokovanie dopravnej komisie (ďalej len „DK“) otvorila Mgr. Lea Grečková, 
predsedníčka DK, ktorá privítala prítomných. Následne požiadala, aby sa prítomní navzájom 
stručne predstavili, vrátane Ing. Engela, vedúceho odboru dopravy Úradu KSK a Ing. Bartoša, 
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riaditeľa Správy ciest KSK. Predsedníčka DK následne požiadala členov komisie, aby sa 
vyjadrili k programu DK. 
 
Uznesenie: 
Členovia DK odsúhlasili navrhovaný program zasadnutia. 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 7   Proti: 0 
Za: 7    Zdržal sa: 0  
 
 
K bodu č. 2 
Schválenie „Rokovacieho poriadku“ 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK stručne prezentovala Rokovací poriadok a požiadala prítomných, aby sa 
k nemu vyjadrili. Prítomní nemali žiadne zásadné pripomienky. 
 
Uznesenie: 
Dopravná komisia schválila Rokovací poriadok Dopravnej komisie  
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 7  Proti: 0  
Za: 7   Zdržal sa: 0 
 
 
K bodu č. 3 
Voľba podpredsedu Dopravnej komisie 
 
Vyjadrenie: 

Predsedníčka DK navrhla do funkcie podpredsedu DK p. PhDr. Miroslava Semeša, PhD., 
okrem iného, aj kvôli ľahšej vzájomnej komunikácii, nakoľko sú obaja z rovnakého regiónu. 
Prítomní nepredložili žiadny iný návrh. 
 
Uznesenia: 
 

Komisia zvolila za podpredsedu Dopravnej komisie PhDr. Miroslava Semeša, PhD. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 7  Proti: 0  
Za: 6   Zdržal sa: 1 
 
 
K bodu č. 4 
Prerokovanie materiálov predkladaných Zastupiteľstvu Košického samosprávneho kraja na 
zasadnutí, ktoré sa bude konať 8. februára 2010 
 

Vyjadrenie: 
Mgr. Lea Grečková stručne prezentovala materiály „Zásady tvorby rozpočtu, 

rozpočtových opatrení a pravidiel rozpočtového hospodárenia Košického samosprávneho 
kraja“, „Návrh VZN KSK o podmienkach poskytovania soc. služieb a spôsobe určenia 
úhrady, výške úhrady a spôsobe platenia úhrady za soc. služby v zariadeniach sociálnych 
služieb a v zariadeniach vykonávajúcich opatrenia sociálnej ochrany detí a sociálnej kurately 
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v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK“ a „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva 
Košického samosprávneho kraja na I. polrok 2010“. Zároveň požiadala Ing. Engela, aby 
priblížil materiál „Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2010 - 2012“. Ing. 
Engel poskytol prítomným materiál, ktorý obsahuje len časti týkajúce sa oblasti dopravy 
a doplnil ho podrobným výkladom k jednotlivým položkám a údajom.  

Ing. Bartoš zdôraznil, že údaje v rozpočte nepozná, ale podľa toho, čo práve zaznamenal, 
tak nepostačujú na zabezpečenie zimnej údržby, nakoľko suma navrhovaná SC KSK bola 
značne znížená. 

Mgr. Lea Grečková uviedla, že na nasledujúcom zasadnutí komisie bude mať možnosť SC 
KSK prezentovať svoju činnosť a aj analýzu svojich príjmov a výdavkov. Na základe týchto 
podkladov bude DK pripravená vyvíjať aktivity na zmenu rozpočtu KSK s cieľom zvýšenia 
finančných prostriedkov na ohrozené činnosti. 

K materiálu „Návrh VZN KSK o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným 
umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam v zriaďovateľskej pôsobnosti 
KSK a zriaďovateľom neštátnych základných umeleckých škôl, neštátnych jazykových škôl 
a neštátnych školských zariadení“ uviedol sprievodné informácie Mgr. Viliam Záhorčák, 
predseda Školskej komisie. PhDr. Miroslav Semeš, PhD. doplnil informáciu o zistenia Útvaru 
hlavného kontrolóra, ktoré v mnohých prípadoch dospeli k tomu, že niektoré školy musia 
vrátiť poskytnuté dotácie. 

K materiálu „Návrh na zmenu a doplnenie uznesenia Zastupiteľstva Košického 
samosprávneho kraja č. 727/2009 z 24. 8. 2009 o založení spoločnosti „ORID“, s.r.o., 
nezávislého organizátora regionálnej integrovanej dopravy v časti A. bod 1 a 3 a v časti B 
a C“ doplnil Ing. Engel históriu integrovanej dopravy v Košickom kraji, jej budúce ciele 
(harmonizácia dopravnej ponuky verejnej dopravy, odstránenie súbežnej dopravy, jednotný 
tarifný systém, optimalizácia použitia verejných prostriedkov, možnosť čerpať prostriedky 
z fondov EÚ na terminály a pod.) a dôvody, ktoré viedli k zmene pôvodného uznesenia KSK 
(neschválenie materiálu v zastupiteľstve mesta Košice). 
 

Uznesenia: 
Dopravná komisia odporúča zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiály:  
„Zásady tvorby rozpočtu, rozpočtových opatrení a pravidiel rozpočtového hospodárenia 
Košického samosprávneho kraja“ 
„Návrh rozpočtu Košického samosprávneho kraja na roky 2010 - 2012“ 
„Návrh VZN KSK o podmienkach poskytovania soc. služieb a spôsobe určenia úhrady, výške 
úhrady a spôsobe platenia úhrady za soc. služby v zariadeniach sociálnych služieb 
a v zariadeniach vykonávajúcich opatrenia sociálnej ochrany detí a sociálnej kurately 
v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK“ 
„Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na I. 
polrok 2010“ 
„Návrh na zmenu a doplnenie uznesenia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 
727/2009 z 24. 8. 2009 o založení spoločnosti „ORID“, s. r.o., nezávislého organizátora 
regionálnej integrovanej dopravy v časti A. bod 1 a 3 a v časti B a C“ 
 
Hlasovanie: 
Prítomní: 7  Proti: 0  
Za: 7    Zdržal sa: 0 
 
Dopravná komisia odporúča zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť materiál: 
„Návrh VZN KSK o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy základným umeleckým školám, 
jazykovým školám a školským zariadeniam v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK 
a zriaďovateľom neštátnych základných umeleckých škôl, neštátnych jazykových škôl 
a neštátnych školských zariadení“ 
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Hlasovanie: 
Prítomní: 7  Proti: 0  
Za: 6    Zdržal sa: 1 
 
 
K bodu č. 5 
Rôzne 
 
Vyjadrenie: 

Mgr. Lea Grečková uviedla, že vzhľadom na neprítomnosť členov komisie, ktorí sa nimi 
stanú až po najbližšom zasadnutí zastupiteľstva KSK, budú materiály, ktoré prezentujú hlavné 
činnosti odboru dopravy Úradu KSK predstavené na najbližšom zasadnutí DK. 

p. Michal Rečka sa informoval na spôsob použitia 40 mil. € z EIB a 22,3 mil. € v PP 
projektoch. Ing. Engel uviedol, že tieto informácie budú takisto obsahom materiálov, ktoré 
bude odbor dopravy Úradu KSK prezentovať na najbližšom zasadnutí DK. 

p. Michal Rečka sa zároveň informoval na vybavenie stredísk v okrese Košice - okolie 
(Čaňa a Moldava n. B.), vrátane rozsahu prác, ktoré zabezpečujú. Ing. Bartoš uviedol, že túto 
informáciu poskytne mailom. Dodatočne si ju vyžiadal aj Ing. Milan Rabatin. 

MVDr. Ivan Hrdlík sa zaujímal o aktivity kompetentných, ktorými chránia cesty. Ing. 
Bartoš uviedol, že v priebehu minulého roka sfunkčnili 4 váhy a vyškolili štyri tímy 
pracovníkov, ktoré vykonávajú váženie nápravových tlakov na cestách II. a III. triedy v KSK. 
Najviac ho však trápi, že okrem tejto ochrannej funkcie neprináša táto činnosť aj ekonomický 
efekt, nakoľko pokuty za prekročenie celkovej povolenej hmotnosti (a nápravových tlakov) 
vozidla sú príjmom štátneho rozpočtu a nie rozpočtu samosprávneho kraja. 

MVDr. Ivan Hrdlík sa zaujímal, prečo nie sú tieto váhy na hraničných priechodoch, kde 
by sa takto predchádzalo porušovaniu zákona. Ing. Bartoš uviedol, že adresátom tejto otázky 
je skôr správca ciest I. triedy. 

Nasledovala diskusia k mýtu a najmä systému výberu mýtnych poplatkov. Záver 
sformulovaný prítomnými: Po získaní relevantných podkladov od dopravcov bude možné 
zhodnotiť ekonomický i hospodársky dopad a na jeho základe pristúpiť k aktivitám, ktoré 
odstránia negatíva mýtneho systému“. 

Mgr. Viliam Záhorčák navrhol, aby prítomní dohodli termín najbližšieho zasadnutia DK. 
Tajomník DK odporučil, aby bol termín v druhom týždni dvojtýždenného harmonogramu 
zasadnutia komisií, najmä vzhľadom na stav spracovania materiálov do zastupiteľstva KSK. 

 
Uznesenie: 
Dopravná komisia berie informácie na vedomie. 
 

Hlasovanie: 
Prítomní: 7  Proti: 0  
Za: 7   Zdržal sa: 0 

 
 
K bodu č. 6 

Mgr. Lea Grečková poďakovala prítomným za ich aktívnu účasť a uzavrela zasadnutie 
Dopravnej komisie pri Zastupiteľstve Košického samosprávneho kraja. 
 
 

...................................................... 
Ing. Radovan Hužvík 

tajomník komisie 

...................................................... 
Mgr. Lea Grečková, v. r. 

predseda komisie 
 


